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PROTOKÓŁ Nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie  

w dniu 28 października 2024 r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Barbara Wacławiak - Przewodnicząca Komisji - otworzyła posiedzenie Komisji i 

powitała wszystkich obecnych.  

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

Tematyka posiedzenia:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca września br.  

4. Kontrola działalności Straży Miejskiej w Opocznie.  

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  

Ad. pkt. 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca września br. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2024 z dnia 25 września 2024r. był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 
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Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2024 z 

dnia 25 września 2024r. 

 

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 25 września 2024r.  

 

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 4/2024 z dnia 25 września 2024r. 
 

Ad. pkt. 4.  

Kontrola działalności Straży Miejskiej w Opocznie.  

 

Paweł Kołodziejczyk – starszy inspektor, p.o. Komendanta Straż Miejskiej – 

przedstawił informację (załącznik nr 2 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Barbara  Wacławiak, starszy inspektor 

Paweł Kołodziejczyk, radny Tomasz Kopera, radny Tadeusz Brola, radna Jolanta 

Łuczka-Nita, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości, nie wnosząc uwag ani 

zastrzeżeń.  

 

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, 

radny Tomasz Łuczkowski, Przewodnicząca Barbara Wacławiak. 

 

Radny Tomasz Łuczkowski – zapytał, czy Burmistrz prowadził rozmowy na 

temat parkingów przy Przystanku Opoczno Południe, aby PKP przejęło 

odpowiedzialność za ich budowę i utrzymanie.  

Radna Barbara Wacławiak – uważa, że celowym byłoby wysypanie destruktem 

terenu zielonego przy parkingu Przystanku Opoczno Południe od strony 

Gorzałkowa. Potrzeba wynika ze zbyt małej liczby miejsc parkingowych.   

 

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodnicząca podziękowała za udział w posiedzeniu, a następnie je zamknęła.  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 14.00, godzina zakończenia posiedzenia 14.25 
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Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Wacławiak Barbara – Przewodnicząca             …………………………… 

2. Grabski Krzysztof - Zastępca Przewodniczącej         …………………… 

3. Dąbrowski Marcin – członek                                        ….………………. 

4. Kopera Tomasz – członek                                                ………………… 

5. Łuczkowski Tomasz – członek                                        ………………… 

6. Rurarz Tomasz – członek                                                ………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 
 

 

 

 


